
هاشمی: از رشته  
تیراندازی انتظارات 

بیشتری داشتیم
منــاف هاشــمی پــس از کســب 
مــدال برنــز در تپانچــه میکــس 
و کســب اولیــن مــدال تپانچــه 
ر  ا دو یــخ حضــور در ا ر در تا
 : گفــت یی  ســیا آ ی  زی هــا با
»رقابــت تنگاتنگــی در فینــال 
وجــود داشــت و بــه تیرانــدازان 
بابــت کســب ایــن مــدال تبریــک 
می گویــم. یکــی از اولین هــای 
روان جمهــوری  بــه کا دیگــر 
اســامی ایــران اضافــه شــد و جــا 
دارد بــه خانــواده بزرگ تیراندازی 
بــه خصــوص دو عزیــزی کــه 
ــه کســب مــدال شــدند،  موفــق ب

تبریــک بگویــم.«
وی در ادامــه  افــزود: »مــا از رشــته  
تیرانــدازی انتظــارات بیشــتری 
شــتیم  ا د قــع  تو و  شــتیم  ا د
ورزشــکاران مــا در ایــن حــوزه 
مدال هــای بیشــتری بگیرنــد. 
حمایت بیشتری را از فدراسیون 
و کادر سرپرســتی و عزیــزان نیــاز 
داریــم. البتــه برخــی از مشــکات 
آنهــا طبیعــی اســت و تیرانــدازی 
مشــکات مختلفــی دارد کــه 

اینجــا قابــل بحــث نیســت.«
یــران در  سرپرســت کاروان ا
بازی های آســیایی هانگژو گفت: 
»خــدا را شــاکریم کــه بــدون مدال 
بــه ایــران بر نمی گردنــد. ایــن 
چهارمیــن مــدال برترین هــای مــا 
بــوده کــه بایــد بــه کاروان و مــردم 

ایــران تبریــک گفــت.«
 

اسماعیل نژاد: 
تجربه نداشتم

 حمیــده اســماعیل نژاد پــس از 
کســب مقام هفتم مسابقات ۱۰۰ 
متــر بازی هــای آســیایی در شــهر 
هانگژو، اظهارداشــت: »مســابقه 
خیلــی خوبی برای من بود، چرا که 
در کنار بزرگان دوومیدانی آســیا و 

حتــی جهــان دویدم.«
یــن اولیــن  وی ادامــه داد: »ا
حضــورم در بازی هــای آســیایی 
بــود و قطعــاً در آینــده عملکــرد 

بهتــری خواهــم داشــت.«
یــران  قهرمــان دوی ۱۰۰ متــر ا
عنــوان کــرد: »از همــه مــردم 
ایــران هــم تشــکر می کنــم کــه در 
فضــای مجــازی از مــن حمایــت 
کردنــد و انــرژی دادنــد و امیدوارم 
در مســابقات بعــدی شــرمنده 

نشــوم.«
گفتنــی اســت اســماعیل نژاد در 
فینــال ۱۰۰ متــر بازی های آســیایی 
بــا رکــورد ۱۱.۵۴ ثانیــه در جایــگاه 

هفتــم ایســتاد.
 

خداداد: صد نقره 
هم بگیریم، یک 

طلا نمی شود
د در خصــوص  دا د خــدا بهــزا
عملکــرد تکوانــدوکاران ایــران در 
هانگــژو که بــرای نخســتین بار در 
طــول تاریــخ بــدون کســب مــدال 
طــا در بازی هــای آســیایی همراه 
شــد، تصریــح کــرد: »بچه هــا از 
لحــاظ آمادگــی خــوب بودنــد امــا 
یکســری مســائل وجــود داشــت 
که نتوانســتند به مدال خوشرنگ 

طــا برســند.«
 قهرمــان ســابق جهــان بیــان کرد: 
»تیــم تکوانــدو مدال هــای نقــره 
و برنــز زیــادی کســب کــرد امــا در 
بازی هــا اگر ۱۰۰ نقــره هم بگیریم، 
یــک طــا نمی شــود. طــا مهــم 
اســت، چــون موجــب ارتقــای 

رنکینــگ کاروان می شــود.«
وی در مــورد اینکــه چــرا مربیــان 
موفــق و قهرمان پــرور لیــگ جایی 
در کادر فنــی تیــم ملــی ندارنــد؟ 
گفــت: »ایــن در حیطــه اختیارات 
کمیته فنی اســت و آنها تشخیص 
می دهنــد که چــه افرادی باشــند. 
در ایــن برهــه زمانــی تغییــرات در 
کادرفنــی اقدام صحیحی نیســت 
امــا می شــود مربــی اضافه کــرد تا 

کادر تقویــت شــود.«

 zخبر

 مجید بریمانلو:

مردم مدال نقره را از من قبول کنند

مجیــد بریمانلــو بعــد از کســب مدال نقــره در بخش کوراش گفت: »ســطح 
رقابت هــای کــوراش خیلــی بالا بود چون برای این رشــته بازی های آســیایی 
بــا اهمیت تریــن مســابقه اســت . تــا فینــال حریفانــم را خــوب بــردم ولی در 
فینــال برابــر حریــف ازبــک هر کاری کردم نشــد که ببرم. کم نگذاشــتم و از 
ایــن باخــت ناراحتــم. هــر چند حریف ازبکســتانی نتوانســت مرا بــه راحتی 

شکســت دهــد ولــی ناراحتم که شــرمنده مردم شــدم.«

 میلاد والی زاده:

آباکاروف را هر جا ببینم، می برم

میلاد والی زاده ملی پوش وزن اول کشــتی آزاد گفت: »از اینکه روی تشــک 
می رفتم، کیِف می کردم و دوســت داشــتم 10 دور دیگر هم کشــتی بگیرم. 
برای مبارزه کردن هیجان داشتم. اصلاً هیچ چیزی برایم استرس آور نبود. 
اگــر فیتیلــه را نمــی دادم، کشــتی اینطــور از دســتم درنمی آمــد، یــا لااقــل با 
اختــلاف 10 امتیــاز نمی باختم و کشــتی 12-2 نمی شــد. منتظــر آباکاروف در 
مسابقات بعدی هستم و دلم می خواهد با او کشتی بگیرم و جبران کنم.«

 محمد مصلایی پور:

اشتباه داوری در بلگراد دو صدم درصد بود

محمــد مصلایی پــور مــدرس اتحادیــه جهانــی کشــتی گفــت: »داوری هــا 
خــوب و قابــل  قبول بود. طبق صحبتی که آنتونیو رئیس کمیســیون داوران 
اتحادیــه جهانــی داشــت، اشــتباهات داوری دو صــدم درصــد بــود کــه رقم 
خیلــی ناچیــزی اســت. نزدیک بــه 80 داور در این رقابت ها حضور داشــتند 
و باتوجــه بــه تعــداد زیاد داوران، برخی روزها به داوران آف می خورد. شــاید 

در طــول کل تورنمنــت، یکی دو روز اســتراحت داشــته باشــد.«

 zمصاحبه

رئیس فدراسیون تنیس روی میز:

مدالی تاریخی به دست آوردیم

برای کسب مدال به هانگژو آمده ایم

 حسن رنگرز:
 خستــــــه هستیـــــــم

د  مــدا با فرنگــی  کشــتی  ملــی  تیــم 
چهارشــنبه هفتــه گذشــته بعــد از نایــب 
قهرمانــی در مســابقات جهانــی بلگــراد 
بــه ایــران برگشــت امــا روز گذشــته راهــی 
بازی هــای آســیایی هانگــژو شــد تــا در 
ایــن رقابت هــا شــرکت کنــد. کاری بســیار 
ســخت و دشــوار بــرای شــاگردان حســن 
رنگــرز کــه بایــد فشــار زیــادی را تحمــل 
کننــد. ترکیــب ایــن تیــم در ســه وزن 
نســبت بــه جهانــی بگــراد قــرار بــود تغییــر 
کنــد امــا ایــن فقــط در دو وزن لحــاظ شــد 
و ۴ نفــر از فرنگــی کاران حاضــر در جهانــی 
باید خودشــان را در همین فاصله کوتاه 
بــرای حضــور در بازی هــای آســیایی آماده 
کننــد. حســن رنگــرز ســرمربی تیــم ملــی 
ــاره ایــن فشــاری کــه  کشــتی فرنگــی درب
بــه شــاگردانش وارد می شــود، گفــت: 
»متأســفانه کمیتــه برگــزاری بازی هــای 
آســیایی ۴۰ روز پیــش بــه یکبــاره برنامــه 
بازی هــا را تغییــر داد و در حالی کــه ابتــدا 
قــرار بــود مســابقات کشــتی آزاد برگــزار 
شــود و بعــد کشــتی فرنگــی امــا زمــان 
مســابقات را جــا بــه جــا کــرد و حــالا دیگــر 
کاری از دســت کادرفنــی بر نمی آیــد.«
 آقای رنگرز هنوز خستگی سفر از 

بلگراد در نیامده باید راهی هانگژو 
شوید؟

بــه هــر حــال برنامــه بازی هــای آســیایی 
ــه زد.  ــه تیــم مــا ضرب تغییــر کــرد و ایــن ب
البتــه تــاش کردیــم کــه در ایــن چنــد 
روز بچه هــا ریــکاوری مناســب انجــام 
بدهنــد و بــرای حضــور در هانگــژو آمــاده 
شــوند. خوشــبختانه تیــم هــم شــرایط 

بــدی نــدارد.
 در این چند روز فرصت کردید 
 تیم را برای حضور در هانگژو 

آماده کنید؟
ــم در  ــم و ســعی کردی تاش  مــان را کردی
ایــن چنــد روز بــه شــادابتر شــدن بدن هــا 
کمــک کنیــم و بچه هــا در ایــن فرصــت 
انــدک هــم بــه لحــاظ ذهنــی و روانــی 
مهیــا شــوند و هــم بــه لحــاظ جســمانی 
ــم  ــد. تی ــار بگذارن ــی را کن خســتگی جهان

خســته اســت و ســعی کردیــم کــه بــه 
لحــاظ ذهنــی و روانــی تیــم برگــردد.
از همان بلگراد تمرین را شروع 

کردید؟
دقیقــاً از فــردای روزی کــه مســابقات 
قهرمانــی جهــان تمــام شــد، تمریــن را در 
بلگــراد شــروع کردیــم و بــا توجه به اینکه 
۴ نفــر از تیــم جهانــی بایــد در بازی هــای 
آســیایی حضــور داشــته باشــند، ســعی 

کردیــم ریــکاوری بهتــری انجــام شــود.
تغییراتی در تیم ایجاد شد. ترکیب 
اولیه به خصوص در 67 کیلوگرم 

چیز دیگری بود.
ــا توجــه بــه وزن  ببینیــد از همــان ابتــدا ب
کــم کــردن محمدرضــا  گرایــی تصمیــم 
گرفتیــم روی او نظــر نداشــته باشــیم. 
ــه یــک ســری اتفاقــات دیگــری هــم  البت
ــم  ــا نظــر فدراســیون تصمی رخ داد کــه ب
گرفتیــم کــه در ایــن وزن تغییــر ایجــاد 

کنیــم.
در وزن 87 کیلوگرم هم توقع 

می رفت که این تصمیم را بگیرید 
اما باز هم به ناصر علیزاده اعتماد 

کردید.
چــاره ای بــه جــز ایــن نداشــتیم. در 67 
کیلوگــرم تصمیمــات بــه دلیــل مســائلی 
کــه پیــش آمــد، تغییــر کــرد و دانیــال 
سهرابی انتخاب شد اما در 87 کیلوگرم 
جایگزیــن بهتــری نســبت بــه ناصــر 
ــم چــه  ــزاده را نبری ــم. علی ــزاده نداری علی
کســی را ببریــم؟ موجودیــت کشــتی 
فرنگــی در حــال حاضــر همیــن اســت.

 دانیال سهرابی در جهانی در
 72 کیلوگرم به میدان رفت و حالا در 

بازی های آسیایی در 67 کیلوگرم.
مشــکلی وجود ندارد. دانیال کشــتی گیر 
67 کیلوگرمــی بــوده و قبــاً هــم تقریبــاً 
اکثــر رقبــای آســیایی خــودش در وزن 67 
کیلوگــرم را شکســت داده و بــه نظــرم 
در بازی هــای آســیایی هــم ایــن کار را 
تکــرار می کنــد. مدالــش در هانگــژو بــه 
نظــرم قطعــی اســت حــالا شــاید رنگــش 
را نتوانیــم مشــخص کنیــم امــا مدالــش 

مشــخص اســت.
کمی هم درباره مسابقات قهرمانی 
جهان صحبت کنید. از عملکرد تیم 

و نایب قهرمانی 
که به دست 

آمد راضی 
هستید؟

بــه لحــاظ فنــی از 
عملکــرد تیــم راضــی 
هســتم و تیــم مــا خــوب 
کار کــرد. حــالا چنــد تا از 
کشــتی گیران بــه دلیــل 
وزن کــم کــردن زیــاد 

و قرعــه بــد نتوانســتند 
خــوب کار کننــد امــا در 

نهایــت نایــب قهرمانــی جهــان در ســال 
قبــل از المپیــک نتیجــه خوبــی اســت.

اما شاید اگر کمی اتفاقات طور 
دیگری رقم می خورد، تیم قهرمان 

هم می شد.
دو وزن 67 و 87 کیلوگــرم محمد رضــا  
گرایــی و ناصــر علیــزاده خیلــی بــه خاطــر 
وزن کــم کــردن آســیب دیدنــد. علیــزاده 
هــم می توانســت ســهمیه بگیــرد و هــم 
می توانســت مــدال بگیــرد امــا هــر دو را 

از دســت داد.
ولی پتانسیل قهرمانی داشتیم؟

گفتــم کــه از نایــب قهرمانــی راضــی 
هســتم امــا واقعــاً پتانســیل قهرمانــی 
ــم کــه  ــن را خــوب می دان را داشــتیم و ای
مــردم ایــران لیاقت شــان فقــط قهرمانــی 
تیــم ملــی کشــتی فرنگــی در جهــان بــود.

حالا برای بازی های آسیایی فکر 
می کنید چند مدال طلا به دست 

بیاید؟
یــم و تیــم بــا  ر شــرایط ســختی دا
مشــکات و ســختی های زیــادی بــه 
بازی هــا مــی رود. امیــدوارم همــه ایــن 
شــرایط را درک کننــد کــه در ایــن فاصلــه 
کــم بایــد بــرای ایــن بازی هــا آمــاده 
می شــدیم. البتــه بایــد بگویــم کــه واقعــاً 
ناامیــد نیســتیم و کشــتی گیران خوبــی 
ــه تیــم اضافــه  ــی ب ــم. میثــم دلخان داری
می شــود کــه طــای جهــان را ســال 2۰2۱ 
کســب کــرده و در وزن 77 کیلوگــرم 
هــم امیــن کاویانی نــژاد بــه تیــم اضافــه 
می شــود کــه بــه تیــم کمــک می کننــد 
و مطمئــن هســتم کــه دســت خالــی 

برنمی گردیــم.

ن  یـرا ا ن  زا پینگ پنگ بـا درخشـش 
در بازی هـای آسـیایی بـا صعـود بـه 
یـی کامـل شـد. تیـم دوبـل  نیمه نها
یـران متشـکل از  تنیـس روی میـز ا
نوشـاد عالمیـان و نیمـا عالمیـان روز 
گذشته)شـنبه( در مرحلـه یک چهـارم 
نهایـی بازی هـای آسـیایی بـه مصـاف 
ژاپـن بـا ترکیـب »میزوکـی اویـکاوا« و 
»سـورا ماتسوشـیما« رفـت و بـا نتیجـه 

۳ بـر صفـر مقتدرانـه بـه برتـری دسـت 
یافـت تـا ضمـن صعـود بـه نیمه  نهایـی، 

مـدال برنـز خـود را قطعـی کنـد.
مهـرداد علی قارداشـی کـه قطعـاً یکـی از 
خوشـحال ترین رؤسای فدراسیون های 
ورزشـی ایـران اسـت، قـدردان همـه 
اعضـای خانـواده تنیـس روی میـز ایـران 

اسـت.
  بـرای اولیـن بـار در بخـش دوبـل صاحـب 

مـدال شـدیم.
ایـن مـدال از جملـه مدال هایـی بـود کـه 
تـا بـه حال کسـب نکـرده بودیـم. بچه ها 

در دوبـل تـا پـای قهرمانـی آمده انـد و این 
موفقیـت بـه خاطـر زحماتـی اسـت کـه 
آنهـا و مربیـان کشـیدند. خوشـحالم کـه 
مدال مـان در ایـن بخـش قطعـی شـده 
است و این اتفاق به راحتی رقم نخورد.

 این موفقیت تا الان چه 
واکنش هایی به همراه داشته 

است؟
جالب ترین واکنش، پسـت سـفیر چین 
در صفحـه مجـازی اش بـود. ایـن پسـت 

9۰ میلیـون بازدیـد خـورد.
 نگران این نیستید که پس از 

پایان دوران قهرمانی نوشاد و نیما 
عالمیان، پینگ پنگ بازان جوان 

نتوانند جای آنها را پر کنند؟
اصـاً نگـران ایـن موضـوع نیسـتیم. 
ن  زا پینگ پنگ بـا ضـر  حا ل  حـا ر  د
جوانـی داریـم کـه در بالاتریـن سـطح 
مسابقات بین المللی صاحب موفقیت 
و مـدال شـده اند. پشتوانه سـازی یکـی 
ز برنامه هـای اصلـی مـا بـوده کـه  ا
خوشـبختانه نتایـج خوبـی هـم داشـته 

. سـت ا
 به جز جوایز وزارت ورزش و کمیته 

ملی المپیک، فدراسیون تنیس 
روی میز برنامه ای برای تقدیر از 

پینگ پنگ بازان ایران دارد؟
۱2 مهـر  مراسـم باشـکوهی در روز 
خواهیـم داشـت  و در ایـن مراسـم 

نـان  تنیـس روی  یـزی بـه قهرما جوا
میـز اهـدا می کنیـم. البتـه کمیتـه ملـی 
المپیـک هـم قصـد دارد بـه مدال هـای 
تاریخـی کـه در ایـن دوره کسـب شـده، 

جوایـز جداگانـه ای اهـدا کنـد.

به لحاظ فنی از 
عملکرد تیم راضی 

هستم و تیم ما خوب 
کار کرد. حالا چند تا از 

کشتی گیران به دلیل 
وزن کم کردن زیاد و 

قرعه بد نتوانستند 
خوب کار کنند اما در 

نهایت نایب قهرمانی 
جهان در سال قبل از 
المپیک نتیجه خوبی 

است
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